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1. Inleiding. 

Het beleidsplan 2024-2029 van volkstuinvereniging West Beverkoog te Sint Pancras 

beschrijft de doelstellingen en acties van de vereniging in de komende jaren. In dit plan 

wordt getracht duidelijk te maken waar de focus van het bestuur van de vereniging de 

komende jaren op ligt. 

West Beverkoog is een volkstuinvereniging van ca. 120 leden en ca. 20 donateurs. De 

vereniging verhuurt tuinen met verschillende oppervlakten en de leden betalen hiervoor 

jaarlijks een vierkante meter prijs en daarnaast betalen ze contributie en een borg. Het 

tuinieren is bedoeld als een hobby en mag nimmer een professionele uitstraling krijgen. Er is 

een volledige vrijheid in de keuze van beplanting met de restricties die het Huishoudelijk 

Reglement aangeeft.  

Er is gekozen voor het beleidsplan met een periode van 5 jaar. Het bestuur dient erop toe te 

zien dat het beleidsplan actueel blijft en deze periode lijkt het bestuur voldoende om te 

kunnen overzien hoe de vereniging haar doelen kan bereiken. In een actieplan zullen de 

diverse voorgenomen taken worden uitgewerkt en zal er een budget en een termijn worden 

vastgesteld. 
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2. Missie/visie 

Onze vereniging wil leden de gelegenheid geven om het tuinieren als hobby in de ruimste zin 

van het woord te beoefenen. Door in een groep te tuinieren en mensen met eenzelfde 

interesse en liefde voor de tuin samen te brengen heeft het bestuur als doel het 

saamhorigheidsgevoel te bevorderen en kennis door te geven. Daarom verhuurt zij tuinen 

aan leden, zodat zij planten, fruit, groenten en bloemen kunnen telen en op hun tuin en de 

omgeving ervan kunnen recreëren. Het bestuur vindt de overgang naar biologisch tuinieren 

belangrijk en zet daartoe stappen, o.a. in het aanbod in de tuinwinkel van biologische stoffen 

en planten. 

In dit beleidsplan legt de vereniging haar beleidsvoornemens neer. Deze worden indien 

gewenst, jaarlijks, of zo nodig in een eerder stadium aangepast. Het bestuur heeft ten doel 

jaarlijks een begroting op te stellen, waarbij rekening dient gehouden te worden dat we het 

vermogen geleidelijk vergroten.  

  

     3. De vereniging nu en de doelstellingen 

Het beleid van het bestuur is erop gericht om de bezettingsgraad van de tuinen maximaal te 

houden. Dat lukt op dit moment zonder problemen. Er is een periode sprake geweest van 

een lange wachtlijst, maar die heeft zich grotendeels opgelost, mede doordat enkele grotere 

tuinen zijn gesplitst in kleinere. Het organiseren van een lentedag blijft een belangrijke 

gebeurtenis, die de vereniging in de dorpsgemeenschap plaatst en naar de buitenwereld een 

belangrijke publicitaire functie heeft. 

We informeren mensen via social media, zoals een website, waar men kennis kan nemen 

van onze vereniging en de activiteiten. Voor de leden zijn er ons verenigingsorgaan “Het 

Konkelboek” en Facebook als online gemeenschap. Het bestuur zal, zoals ook de leden 

hebben aangegeven, vooral communiceren via persoonlijke mails en nieuwsbrieven. De 

leden kunnen elkaar ontmoeten in de tuinwinkel, de kantine of op het terras. Ook worden 

de jaarlijkse oliebollen aangeboden op oudejaarsdag, is er een nieuwjaarsreceptie gepland 

en er wordt gedacht aan een jaarlijkse BBQ. Het bestuur denkt ook aan thema-middagen 

over biologisch tuinieren, bemesting, teeltplannen e.d. Vooral voor beginnende tuinders 

interessant. 

De afgelopen jaren is vanuit de tuinwinkel een toegenomen diversiteit aan meststoffen, 

plantgoed en andere artikelen aangeboden. De grote inkoop nam vormen aan, die de cash-

flow in gevaar zou kunnen brengen. Het bestuur is verantwoordelijk voor een goed 

financieel beleid en de tuinwinkel doet een groot beroep op de financiële middelen. Om die 

redenen dient het beheer van de tuinwinkel in handen van twee personen te liggen, die 

beiden werken op basis van gelijkwaardigheid en die van het reilen en zeilen in de winkel op 

de hoogte zijn, zodat zij elkaar te allen tijde kunnen vervangen. Per kwartaal worden de 

voorraden geïnventariseerd en aan de penningmeester doorgegeven. Aanschaf boven €250,- 

moeten worden geaccordeerd door de penningmeester. Het bestuur zal van de beheerders 
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tijdens bestuursvergaderingen een overzicht krijgen van de inkoop, verkoop en verliezen. 

Voor de tuinwinkel geldt, dat gestreefd wordt naar een gezonde nettowinst, rekening 

houdend met de wensen en de portemonnee van de leden. In de verenigingskas, die grenst 

aan de noordzijde van de kantine en die enige jaren geleden door oud-lid Piet Vos aan de 

vereniging is geschonken, worden plantjes opgekweekt. Die zullen in de winkel worden 

verkocht. Dat zal om biologische teelt gaan. 

De zorgen rond ons volkstuincomplex betreffen o.a. de bedreiging van de walkanten 

vanwege ondergraving door de rivierkreeft. De oevers verzakken op diverse plekken. Het 

probleem speelt in de hele regio en een afdoende antwoord is nog niet gevonden. Het 

bestuur stelt zich op de hoogte van de gemeentelijke maatregelen en hun ervaringen 

daarmee. Wellicht vormt beschoeiing een oplossing. Een andere zorg is het onberekenbare 

klimaat, dat soms leidt tot wateroverlast, soms tot watertekort. Wat de wateroverlast 

betreft zal het bestuur o.a. informatie inwinnen bij andere tuinverenigingen over hun manier 

van wateroverlastbestrijding. Ook zal vanuit de vereniging voorlichting worden gegeven aan 

de leden over hun eigen mogelijkheden om wateroverlast te bestrijden. Zowel de 

problematiek van de verzakkende walkanten als de wateroverlastbestrijding zullen mogelijk 

kostbare interventies vragen. In de komende ALV zal een voorstel door het bestuur worden 

gedaan. 

Het bestuur streeft ernaar om de commissies (tuincommissie, stroomcommissie, tuinwinkel 

en kantine) zo zelfstandig mogelijk te laten functioneren. Dit vergroot de betrokkenheid van 

de commissieleden en verlicht de taken van het bestuur. Voor alle commissies geldt, dat 

uitgaven boven de €250,- door de penningmeester moeten worden geaccordeerd. De 

commissies brengen 2x per jaar verslag uit. 

Er is een grote toeloop van nieuwe jonge leden geweest. De vereniging is na de vele jaren 

nog springlevend en tuinieren wordt als een aantrekkelijke hobby gezien met voordelen als 

gezonde vrijetijdsbesteding en natuurlijke productie van zelf geteelde gewassen etc. Wel 

bestaat er een tekort aan vrijwilligers voor de kantine, de winkel en de tuincommissie. Dat 

leidt er soms toe, dat door een enkeling verschillende functies worden vervuld, hetgeen 

door het bestuur ongewenst wordt geacht. 

 

     4.Financiën  

De liquiditeit van de vereniging liet in 2022 een sterke daling zien. Een beginnend herstel 

wordt in het afsluitende jaar van het vorige beleidsplan 2019-2023 verwacht. Een verder 

herstel naar €40.000,- eigen vermogen wordt in 2024 verwacht De vereniging wordt geheel 

gefinancierd met eigen vermogen. Er is enige zorg over de financiering van de 

investeringsbehoefte m.b.t. de vervanging van onroerend goed en machines op langere 

termijn. Restauratie of vervanging is door de sterk gestegen prijzen een stuk duurder 

geworden. 

De kantine is financieel is afgeschreven, maar kan technisch nog wel enige tijd mee. 

Nieuwbouw van de kantine kost ca. 85.000.- Deze schatting dateert van enkele jaren 
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geleden. Gelet op de sterke inflatie en toegenomen kosten van materialen is die schatting te 

laag.  

We streven naar een vrij besteedbare liquiditeit van €45.000,-. De enige inkomsten van de 

vereniging zijn de huuropbrengst van de tuinen en in mindere mate contributie en 

inkomsten uit de winkel en de kantine. Donateurs dragen een kleine bijdrage bij. Om 

voorbereid te zijn op onderhoudskosten en eventueel vervanging van opstallen dient de 

vereniging over meer kapitaal te beschikken. Op langere termijn wordt gestreefd naar 

€50.000,-. Daartoe wordt een verhoging van de tuinhuur niet uitgesloten. 

Binnen het bestuur tekent een tweede man mee voor uitgaven boven €500,- 

5. Organisatie  

Het bestuur bestaat thans uit 5 personen. In de ALV van 2019 is door de leden besloten dat 

het bestuur uit minimaal 3 leden dient te bestaan. Uitbreiding van het aantal bestuursleden 

naar 7 staat op de rol. 

De huidige 5 bestuursleden zijn: een voorzitter, een penningmeester, een secretaris en 2 

algemene leden. De bestuursleden ontvangen jaarlijks een vergoeding voor gemaakte 

kosten. Het bestuur is gemachtigd om tussen de Algemene Ledenvergaderingen (lees ALV) 

autonoom besluiten te nemen. De leden hebben het recht om deze besluiten tijdens de 

eerstvolgende ALV ongedaan te maken. De leden van het huidig bestuur zijn: 

Voorzitter:   Dhr. Alex Langendijk 

Penningmeester:  Dhr. Chuan Ha 

Secretaris:  Dhr. Jan Valkering  

Bestuursleden:  Mevr. Wil Wolken 

                                       Mevr. Nathalie Peters, ledenadministratie 

Het bestuur bestaat uit de volgende functies: 

Voorzitter: Zit de leden- en bestuursvergaderingen voor en onderhoudt de algemene in- en 

externe contacten. 

Secretaris: De secretaris verzorgt de administratie en maakt het jaarverslag. Tevens 

notuleert hij/zij de leden- en bestuursvergaderingen en stelt de agenda daarvan samen. 

Penningmeester: De penningmeester beheert de financiën.  

Bestuurslid: Dit bestuurslid verricht hand- en spandiensten voor de andere leden van het 

bestuur. 

Er zijn geen werknemers in dienst. De vereniging maakt gebruik van onbetaalde vrijwilligers. 

Zoals voor de winkel (2), de kantinecommissie (6), de tuincommissie (4), de 

stroomcommissie (3) en de website en Facebook (1). 
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Daarnaast zijn er de vaste zaterdagwerkzaamheden waar alle leden max. 2x per jaar aan deel 

dienen te nemen, 3 uur en maximaal 6 uur per jaar per lid.       


